
Rondvraag geborgde zetels voor gedeputeerde Loggen

Dank voor de reactie op de technische vragen. Duidelijk is dat de kans op een wetswijziging voor de 
verkiezingen gering is. Daarom is er geen enkele reden om nog te wachten op Den Haag. Er ligt een 
verzoek van Rijnland, beide Staten hebben zich uitgesproken, het is in lijn met het aangenomen 
wetsvoorstel in de Tweede Kamer en het past binnen ons coalitieakkoord. 
Is de gedeputeerde bereid morgen de telefoon te pakken om zijn collega in ZH te bellen en af te 
spreken dat we deze reglementswijziging bij Rijnland met de grootst mogelijke spoed in gang zetten?
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